
PROTOKOLL FRA  UNGDOMSRÅDSMØTE 23.04.2012  
 

Tilstede:  

Anders Melhus (leder) 

Teodor Bruu (nestleder) 

Hamzah Sajid 

Håkon Oppedal 

Moizza Hussain 

Helene Wiese 

 

Fra administrasjonen:  

Per Melsom, politisk oppnevnt representant 

Jeannette Wold ( sekretær )  

 

Forfall: 

Aksel Kolstad 

Fabian Dietrichson   

 

 

 

 

SAKER: 

 

29/12 GODKJENNING AV INNKALLING, DAGSORDEN OG PROTOKOLL   

Godkjent uten merknader. Nye saker: Forslag til felles retningslinjer til fordeling av 

1.5 mill. sak nr. 35. Plansaker sak nr 36 og Eventuelt sak nr. 37 

  

30/12 UNGDOMSRÅDSMIDLER -FORDELING 

 Det var innkommet tre søknader innen fristen som fordeler seg slik 

 

  

Dok. 

nr 

Søker Tiltak Søknadssum Forslag 

1 Kimberly Omane 

Brobbey 

Utstyr til 

juniorklubben 

32.093  

2 Hamse Abby Filmproduksjon 

ungdomsklubben 

47.485  

3 Leo Rebilis Utstyr til band- på 

fritidsklubben 

43.669  

     

     

SUM   123.247  

 

Ungdomsrådet fant søknadene ufullstendige, i den form at de ikke beskrev behovet for 

tiltakene/utstyr godt nok, og det var uklart hvorvidt ledelsen på klubben er klar over 

innholdet i søknadene. 



Følgende vedtak ble fattet: «Ungdomsrådet finner søknadene ufullstendige i forhold til 

opplysninger. Rådet vil undersøke og be om bedre dokumentasjon på søknadene og 

behandle dem på neste møte, 4. juni» 

Hamzah, Moizza og Anders undersøker. 

Midlene lyses ut på nytt for om mulig å få flere søknader 

Ungdomsrådet skrev søknad «til seg selv» til å dekke kostnader til 

ungdomsrådsgensere. 

 

31/12 FORSLAG TIL FELLES RETNINGSLINJER FOR LOKALE UNGDOMSRÅD  

 VED TILDELING AV 1,5 MILL 

SUR har laget utkast til retningslinjer for tildeling av 1,5 mil. De nye retningslinjene 

er i stor grad sammenfallende med de retningslinjer Vestre Aker har brukt. Det kom 

likevel noen innspill til de nye foreslåtte: 

Vestre Aker ungdomsråd ønsker å gi følgende uttalelse til Forslag til retningslinjer for 

lokale ungdomsråd ved tildeling av 1,5 mill: 

 

Under punktet generelle krav: 

Bør ha med at det heller ikke gis midler til generell drift (ikke bare lønn) 

 «Det tildeles ikke midler til lønn eller ordinær drift» 

Punkt «arrangementet skal avholdes i bydelen det søkes til» foreslås endret til: 

 «Tiltak som avholdes i bydelen det søkes til, vil bli prioritert. Det er likevel 

åpent for å søke selv om tiltaket avholdes annet sted.» 

  

 Det er ønskelig med et mer detaljert søknadsskjema. 

 

  

32/12 ORIENTERINGSSAKER 

Ingen orienteringssaker 

 

33/12 BU SAKER OG PROTOKOLL 

Det ble informert om aktuelle saker på BU-kartet 

 

34/12 AKERSPOSTEN 

Teodor skriver om tildeling av midler og at det er åpnet for flere søknader med ny 

søknadsfrist 1. juni 

 

35/12 INFORMASJON TIL SUR 

 Informere om Hovseterdagen 16. juni 

 Informere om prosessen med ungdomsrådsgensere som vi har fått laget  

 

36/12 PLANSAKER 

 Forslag til detaljregulering- Sørkedalsveien. 

Ungdomsrådet støtter bydelens (og andres) innspill om at en gangbro over 

Sørkedalsveien vil få for stor inngripen i privat eiendom, men slutter seg til forslaget 

om en trafikkøy med gangfelt, da dette kan etableres innenfor tidligere regulert 

veiareal. Ungdomsrådet har observert trafikk med høy hastighet på strekningen, og 

mener en trafikkøy vil bedre sikkerheten betraktelig. 
 

 



37/12 EVENTUELT 

 Nye ungdomsrådsgensere ble utdelt.  

 

  

 

 

 

  

Møtet ble avsluttet  19.10 

 

 

 

Anders Melhus       Jeannette Wold 

leder                    sekretær   

       


